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PROTOKÓŁ  NR 35 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 29 września 2008r. 

 

Posiedzenie otworzyła i przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska. 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji Rewizyjnej, lista obecności stanowi  załącznik 
do protokołu. 

Porządek posiedzenia: 

1. Odczytanie protokołu nr 34 

2. Analiza sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Pabianice za I półrocze 2008r. 

3. Sprawy róŜne. 

Ad.1. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała protokół nr 34 z dnia 23 września 2008r. 

Protokół został przyjęty przez Komisję bez uwag. 

 

Ad 2. 

Na wniosek Komisji dotyczący zasad rozliczania Gminnej Biblioteki z siedzibą w Górce 
Pabianickiej za energię elektryczną p. Sekretarz wyjaśniła, Ŝe siedziba Biblioteki znajduje się 
w Szkole Podstawowej w Petrykozach i rachunki za prąd płaci szkoła poniewaŜ w tym samym 
pomieszczeniu jest Biblioteka szkolna.   

Analizując sprawozdanie Komisja zadała pytanie dotyczące rozliczania klubów sportowych 
P. Sekretarz udzielając odpowiedzi wyjaśniła, Ŝe są to środki z poŜytku publicznego, zgodnie 
z umowami a Kluby Sportowe rozliczają się co pół roku i przedstawiła rozliczenie Klubów 
sportowych za I półrocze 2008r. 

Komisja przeanalizowała sprawozdanie finansowe LKS Orzeł w Piątkowisku. 

Klub w I półroczu otrzymał  na podstawie umowy 11.000 zł. Komisja po przeprowadzeniu analizy 
dokumentów rozliczeniowych nie wnosi uwag. 

Komisja przeanalizowała sprawozdanie finansowe LKS Jutrzenka w Bychlewie. Klub w I półroczu 
otrzymał na podstawie umowy 12000 zł. Komisja po przeprowadzeniu analizy dokumentów 
rozliczeniowych nie wnosi uwag. 

Następnie na wniosek Komisji dotyczący wdroŜenia elektronicznego obiegu dokumentów 
w Urzędzie Gminy P. Sekretarz wyjaśniła, Ŝe jest juŜ zainstalowana elektroniczna skrzynka 
podawcza na stronie BIP Gminy Pabianice na portalu ePUAP (Platforma Usług Administracji 
Publicznej) zarządzanego przez MSWiA. 
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Sześciu pracowników Urzędu posiada podpis elektroniczny. Obecnie podpis ten jest jeszcze nie 
wykorzystywany, poniewaŜ obowiązujące przepisy nie są jeszcze dostosowane do wydawania 
decyzji w formie elektronicznej. Na bieŜąco śledzimy wszystkie zmiany i będziemy je wdraŜać 
w Urzędzie Gminy. 

W dniu 06 października 2008r. odbędzie się w Urzędzie Gminy spotkanie dotyczące 
elektronicznego obiegu dokumentów. Chcemy wdroŜyć ten obieg w przyszłym roku. Z naszych 
informacji wynika, ze w sąsiednich gminach ten obieg nie jest jeszcze wdroŜony. 

Na pytanie Komisji w sprawie zuŜycia duŜej ilości 68 ton masy bitumicznej , którą wykorzystano 
na łatanie dziur na drogach po okresie zimowym P. Madejski wyjaśnił, Ŝe wliczona została na 
podstawie kosztorysu . 

Kosztorys powykonawczy stanowi załącznik  nr 1 do protokołu. 

Kierownik Iwaśków udzielił Komisji wyjaśnienia w sprawie wyłapywania bezdomnych zwierząt 
z terenu gminy Pabianice. Poinformował, Ŝe Gminę obowiązuje ustawa o ochronie zwierząt, ale 
często są to psy porzucone przez  mieszkańców z terenu Miasta Pabianic. 

Komisja zwróciła uwagę, Ŝe przede wszystkim naleŜy zainteresować się psami agresywnymi. 

Komisja zwróciła się do Wójta z wnioskiem o skontrolowanie działalności schroniska na terenie 
miasta Łodzi, z którym mamy podpisaną umowę. 

P. Skarbnik przedstawiła szczegółowe wydatki na poszczególne jednostki OSP w gminie Pabianice 
w § 4300 (zakup usług) § 4210 ( zakup materiałów ) § 4260 (energia) 

Komisja nie miała zastrzeŜeń . 

Wydatki poniesione na zuŜycie energii przez poszczególne straŜe w I półroczu 2008 r. 

stanowią załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 3. 

Podsumowując wykonanie budŜetu za I półrocze  dochody wykonano ponad 50% , co wpływa 

na płynność finansową  Gminy a wydatki w granicach 50 %. 

Komisja Rewizyjna wykonanie budŜetu za I półrocze oceniła pozytywnie. 

Wójt podziękował za prace Komisji . 

 Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

                                                                                   Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

                                                                                   Z. Kasperska. 

Protokolant:  

Mariola Kudra  


